
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 13.02.2021 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Znak: BR.0002.03.2021 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 21.01.2020 roku odbyło się spotkanie radnych z Zastępcą Burmistrza Sulechowa 

Panem Marcinem Górznym w sprawie przyjęcia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami oraz wzoru deklaracji o wysokości tej opłaty w związku z uchyleniem przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową w Zielonej Górze części przepisów tych uchwał. W spotkaniu 

udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radny Wojciech 

Szefner. 

2. W dniu 22.01.2021 roku odbyło się kolejne spotkanie radnych z Zastępcą Burmistrza 

Sulechowa Panem Marcinem Górznym w sprawie przyjęcia metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami oraz wzoru deklaracji. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni Pan Stanisław Kaczmar, Pan Jan Rerus, 

Pan Zbigniew Trompa, Pan Piotr Miszkiewicz, Pan Wojciech Szefner, Pan Sebastian Różycki. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

3. W dniu 26.01.2021 roku odbyło się trzecie spotkanie radnych z Zastępcą Burmistrza 

Sulechowa Panem Marcinem Górznym w sprawie przyjęcia metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami oraz wzoru deklaracji. Na spotkaniu dyskutowano m.in. o dwóch 

wariantach możliwych do zastosowania zwolnień dla rodzin wielodzietnych: 1. Wariant 

zaproponowany przez Burmistrza Marcina Górznego wprowadzający ulgę w kwocie 7 zł na 

każdego członka rodziny wielodzietnej 2. Wariant 2 zaproponowany przez Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Sulechowie zwalniający w całości każde 3 i kolejne dziecko w rodzinie 

wielodzietnej.     

 

Rys. 1 Porównanie obciążenia finansowego rodziny wielodzietnej w zależności od przyjętego 

wariantu 

W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz 

radni Pan Stanisław Kaczmar, Pan Czesław Grzeszczyński, Pan Wojciech Szefner, Pan Piotr 

Miszkiewicz, Pan Sebastian Różycki, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 

4. W dniu 29.01.2021 roku odbył się pogrzeb mamy I Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

Pana Zbigniewa Trompy. Na pogrzebie Radę Miejską w Sulechowie reprezentował 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni Pani Agnieszka Szeląg, 

Pani Elżbieta Musiałek, Pan Stanisław Kaczmar, Pan Czesław Grzeszyński, Pan Wojciech 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Szefner i Pan Krzysztof Kluczyński. W imieniu radnego Pana Zbigniewa Trompy dziękuję 

Państwu Radnym za liczny udział w pogrzebie.  

6. W dniu 02.02.2021 roku odbyło się spotkanie radnych Rady Miejskiej z Burmistrzem 

Sulechowa Panem Wojciechem Sołtysem i Zastępcą Burmistrza Sulechowa Panem Marcinem 

Górznym oraz komendantem Straży Miejskiej Panem Zbigniewem Wiżynisem w sprawie 

funkcjonowania referatu Straży Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni Pan Przemysław Pokład, Pani Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak, Pan Sebastian Różycki. Na spotkaniu ustalono m.in., że Burmistrz 

rozpocznie w najbliższym czasie proces zatrudnienia kolejnej osoby do referatu Straży 

Miejskiej Urzędu Miejskiego w Sulechowie w celu m.in. zwiększenia częstotliwości 

wieczornych patroli Straży Miejskiej.  

5. W dniu 02.02.2021 roku odbył się pogrzeb ojca I Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

Pana Zbigniewa Trompy. Na pogrzebie Radę Miejską w Sulechowie reprezentował 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni Przemysław Pokład, 

Czesław Grzeszyński, Piotr Bodnar. W imieniu radnego Pana Zbigniewa Trompy dziękuję 

Państwu Radnym za liczny udział w pogrzebie.  

7. W dniu 09.02.2021 roku na wniosek Burmistrza Sulechowa Pana Wojciecha Sołtysa odbyła 

się XXXII sesja nadzwyczajna Rady Miejskiej na której Rada Miejska podjęła uchwałę w 

sprawie zwolnienia przedsiębiorców z opłaty za sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży oraz uchwałę w sprawie metod ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami wprowadzającej m.in. zwolnienie w całości z opłaty dla 

rodzin wielodzietnych za każde 3 i kolejne dziecko w rodzinie.  

8. W dniu 12.02.2021 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Pan Stanisław Kaczmar, Pan Wojciech Szefner, Pan Sebastian Różycki, Pan Piotr Miszkiewicz, 

Pani Elżbieta Musiałek oraz Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 

Dyżury Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie odbywały się w sposób zdalny. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1. Uzupełnienie petycji, listu otwartego w sprawie GMO. Petycję skierowałem do Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Treść petycji przekazałem Państwu Radnym; 

2. Pismo Burmistrza Sulechowa w sprawie opracowania zasad najmu pomieszczeń w 

jednostkach gminy Sulechów. Pismo przekazałem Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury. Treść 

pisma przekazałem Państwu Radnym; 

3. Zwróciłem się do Pana Burmistrza z prośbą o rozszerzenie składu komisji konkursowej do 

spraw wyboru dyrektorów SDK i GBP. W porozumieniu z Panem Burmistrzem w skład obu 

komisji weszli Państwo Radni Elżbieta Musiałek, Roman Rakowski i Piotr Bodnar; 

4. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli. Sprawozdanie przekazałem 

Państwu Radnym; 

5. Uchwała Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w przedmiocie zgodności z prawem 

uchwały Nr 0007.301.2020 Rady Miejskiej w Sulechowie z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej, 

stwierdzająca nieważność ww. uchwały w części. Pismo przekazałem Państwu Radnym; 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

6. Pismo Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w sprawie naruszenia zasad 

kwarantanny. Pismo przekazałem Państwu Radnym. Odpowiedź przekazałem niezwłocznie 

Państwowemu Powiatowemu Inspektorowi Sanitarnemu; 

7. Stanowisko prawne w sprawie petycji Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. Stanowisko 

przekazałem Państwu Radnym; 

8. Komisja Statutowa przekazała końcową wersję zmian do Statutu Gminy Sulechów. 

Dokument ten przekazałem Państwu Radnym. Był on przedmiotem dyskusji na ostatnim 

posiedzeniu wspólnym wszystkich Komisji Rady Miejskiej w Sulechowie, na którym 

zwróciłem się z prośbą do Państwa Radnych o zwracanie uwag na piśmie do Komisji 

Statutowej, które będą przedmiotem dyskusji na kolejnym posiedzeniu Komisji Statutowej;  

9. Informacja na temat ilości uczniów realizujących obowiązek szkolny poza granicami 

obwodu. Informację przekazałem Państwu Radnym; 

10. Wystąpienie pokontrolne Regionalnej Izby Obrachunkowej z przeprowadzonej kontroli. 

Wystąpienie a także przekazaną przez Pana Burmistrza Sulechowa odpowiedź na nie 

przesłałem Państwu Radnym; 

11. Sprawozdanie Straży Miejskiej za styczeń 2021. Sprawozdanie przekazałem Państwu 

Radnym; 

12. Pismo Wojewody Lubuskiego w sprawie możliwego naruszeniu przez radnego Rady 

Miejskiej w Sulechowie Pana Krzysztofa Kluczyńskiego ustawowego zakazu łączenia mandatu 

radnego z wykonywaniem określonych w odrębnych przepisach funkcji. Pismo przekazałem 

Państwu Radnym a do Pana Burmistrza wystąpiłem o stanowisko prawne i merytoryczne w tej 

sprawie, gdyż zarzut postawiony wobec radnego dotyczy realizacji zadania inwestycyjnego 

finansowanego w ramach Budżetu Obywatelskiego Gminy Sulechów; 

13. Pismo w sprawie komunikatu odnośnie profilaktyki witaminą D. Treść pisma przekazałem 

Państwu Radnym; 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

14. Pismo mieszkańców ul. Anyżowej do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie z 

prośbą o pomoc w sprawie stanu dróg do posesji mieszkańców. Pismo przekazałem Państwu 

Radnym; 

15. Interpelacja radnego Pana Sebastiana Różyckiego w sprawie miejsc integracji 

społeczeństwa. Interpelację przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


